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Styremøte - Arendal og Omegn Hundeklubb. 

Dato Møtetid fra – til Sted 

27/01-2023 20.30-21.35 Teams 

Møteleder Referent 
Anne Linn Moen, leder Mailinn Bie-Evensen, Sekretær 

Tilstede 
 
Meldt Forfall 
 

Anne Linn Moen 
Trine Thorkildsen 
Mailinn Bie-Evensen 
Ellen Leikvangen 
Siv Svendsen 
Gidske Houge 
Sølvi Eyde-Olsen 
Charlotte Hagen Kidachi 
Bente Trydal 
Elin Søisdal Gjeruldsen 
 
 

 
 

Møtereferatet sendes pr mail til styremedlemmene og publiseres på klubbens hjemmeside etter 
godkjenning. 
 

 

Sak Referat/ handling Frist Utføres 
av Status 

1/2023 Godkjenning av innkallingen 
 
Vedtak: Godkjent 

   
 
 

2/2023 Godkjenning av styremøtereferat ifra forrige styremøte 
 
Vedtak: Godkjent 
 
Vi hadde et konstitueringsmøtet forrige møte, der vi hilste på alle 
nye og ble enige om at sekretærrollen blir rullert på. 

   
 

 
 
 
3/2023 
 
 
 
 
 
 
 

Innmelding av nye saker til behandling i dagens styremøte 
 

  
Sak:   
               Saker fra Hyttekomiteen. 
 
Ønsker: 

Vi ønsker å samle sammen til felles dugnad.   
Det er ikke store jobbene som må gjøres, men mange små. Viktig 
å få til en dugnad. 
  

Forslag:  
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4/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
5/2023 
 
 
 
 
 

Dugnadsinnkalling: 24.05.23. 
Det går på bekostning av onsdagsgruppe som har trening da. 
 
Vedtak: Det kalles inn til felles dugnad. En av komitemedlemmene 
er dugnadsansvarlig, og kaller inn. Det blir endring i datoen. Mulig 
det blir byttet til den 31.05 i stedet ettersom da foreslåtte dato 
ikke passet så bra.  
 
 
Sak:  
Saker fra agilitykomiteen 
 
Klubbklær 
 

Agilitykomiteen ønsker å søke styret om tillatelse til å se på 
klubbklær vi kan tilby medlemmene å kjøpe. Klubbklær kan være 
med å bidra til følelse av tilhørighet samt at det også er veldig 
god reklame for klubben. Da blir vi synliggjort på stevner/kurs 
etc. 

 
Leverandøren Trimtex tilbyr bla t-skjorter, jakke og bukse av 
veldig god kvalitet og det er bestilt klær derfra til den norske 
troppen som representerer Norge ved WAO og EO. I tillegg er det 
bestilt t-skjorter fra Trimtex til NM. 

 
  
Forslag: 

Agilitykomiteen innhenter tilbud på t-skjorter, bukse og jakke 
med klubbens logo og eget design med mulighet for å trykke på 
individuelt navn. Bilder av klubbklærne m/priser publiserer på 
hjemmesiden/FB grupper slik at det blir mulig for medlemmene å 
kjøpe. 

 
Klubben synes dette var et godt forslag og godkjenner dette. 

 
Vedtak: Positive til klubbklær. Enige om at det skal være i klubbens 
farger for å være lett gjenkjennbart, med klubbens logo. Trine 
hører med Vidar om å få logoformat. Medlemmene må betale for 
klubbklærne selv.  Trine innhenter tilbud. Vi tar dette opp igjen 
neste styremøte. 
 
  
 
Sak:  
Leie Jodahallen fra og med inneseson høsten 2023 
 
 

Agilitykomiteen  har vært I kontakt med Jodahallen angående 
muligheter for leie av hallen fra og med høsten 2023 
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6/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(innesesong) Jodahallen var veldig positiv til dette og vi fikk 
mulighet til å leie den dagen/tider vi så for oss kunne passe. 
Onsdager kl 18-22. (tirsdager etter nyttår)  Jodahallen tar kr 
325,- per time på kveldstid, noe som gir en kostnad på kr 
1300,- + utgifter til instruktør. 

 
Forslag:  
 

Agilitykomiteen leier onsdager av Jodahallen for å kunne gi 
medlemmene et tilbud når det er innesesong. Det vil bli en 
gruppe med instruktør og en gruppe med egentrening. 

 
Pris på kurs settes ift kostnad på leie av hall + instruktør. Pris på 
egentrening settes ift leie av hall. 

 
Styret synes dette var en god ide og godkjenner 

 
Vedtak: Godkjent.  
 
 
 
Sak: 
 
Instruktørlønn klasse 3 kurs agility 
 

Konkurranseekvipasjenes behov for instruktør er ofte et tema i 
agiltykomiteens møter. Det har vært ytret ønske om å ha 
instruktør på ukentlige treninger. Ofte er instruktørene i klubben 
opptatte. Mange er populære og er ofte leid inn av andre klubber 
som eksterne instruktører. Vi er svært heldige i klubben vår fordi 
vi har mange svært dyktige instruktører på et høyt nivå og flere 
av våre utøvere er på landslaget og konkurrere både på høyt nivå 
i inn og utland med gode resultater som viser AOH frem. Vi 
ønsker å kunne beholde denne kompetansen i klubben, men vi 
tror det er vanskeligere å bli prioritert av instruktørene selv så 
lenge vi betaler dem som interne instruktører. Instruktørene er 
populære og vi opplever at mange instruktører etterhvert holder 
egne kurs som selvsagt er mer lønnsomt og lettvindt enn å holde 
kurs i klubben. Vi ønsker å bygge opp agilitymiljøet i klubben vår 
og tror det vil være et bra tiltak å kunne tilby kurs med gode 
instruktører til våre medlemmer på klasse 3 nivå. 

 
Forslag til tiltak:  
 

Vi foreslår å tilby instruktører som skal instruere på klasse 3 nivå 
for konkurransegruppa vår å få lønn som ekstern instruktør også 
på ukeskursene våre.  Vi har tidligere fått mulighet til å tilby dette 
på helgekursene, men ønsker nå også å kunne tilby dette til de 
som har samme type kurs, men ukeskurs. Ekstern lønn har 
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7/2023 
 
 
 
 
 
 
 
8/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

tidligere vært etter hva instruktørene selv tar betalt og prisen på 
kurs må settes i forhold til det for at kurset skal gå i balanse. 

 
Forslaget er fremmet av konkurranseutøverne selv, som et ønske 
å beholde den gode kompetansen i klubben vår.  Og samtidig 
belønne innsatsen instruktørene gjør for klubben vår.  

 
Dette forslaget bør også gjelde instruktører som instruerer i 
andre grener på høyeste nivå.  
 

Vedtak: Godkjent. Kursene må være fulle for at de skal bli noe av.  
 

 
 
 
 
Sak: 
Status økonomi 
 
Vedtak: Økonomien er bra. Varetelling er gjort. 
 
 
Status fra komiteene 
 
Sak: 

Hyttekomiteen: De Enkelte komiteer må ta ansvar for sin 
lagringsplass. Det må ryddes og kastes inne i buene. 
Det blir kalket uke 13, banen ønskes stengt frem t.o.m 10.04.23. 
(etter påske). 
  
Ulåst dør til toalett. Nøkkel stått i dør, nøkkel lagt inne, 
nøkkelboks åpen. Det har vært mange varianter. 
Før vi evt. må fjerne nøkkel og legge inn i utstyrsbu, prøver vi å 
henge opp lapp. Den som åpner er ansvarlig for låsing. 
  
Ellers er hyttekomiteen oppe og går, alle i komiteen har egne 
ansvarsområder og tar tak dersom behov. 
 
Hver enkelt komite tar ansvar for eget utstyr og rydder det.  
 
På grunn av at toalettene stadig forblir ulåst, må det byttes kode 
til nøkkelboksen til toalettet. Det må også byttes koder på andre 
dører siden er lenge siden. 

 
Info fra LP/RL 
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Innetreningene avsluttes denne uka. Det var veldig stor 
etterspørsel, og noen fikk dessverre ikke plass der de ønsket. Vi 
gleder oss derfor til neste sesong med flere timer å fordele.   

Vi arrangerte rallystevne 11. og 12.februar. Dette var første 
stevne vi arrangerte etter nytt regelverk, så vi var litt spente. 
Gjennomføringen fungerte veldig bra, og flere fra klubben fikk 
flotte resultater.  

Vi arrangerte to mini-kurs og hadde egentrening (med betaling) 
og instruktørtrening (gratis) i hallen 4.-5. mars.  

Vi arrangerte årets første RL-cup 15. mars. 38 ekvipasjer var i 
ringen. Mange nye har kommet til i elite-klassen.  

Vi arrangerte årets første LP-cup 20. mars. 23 ekvipasjer var i 
ringen. Det var hele 12 i rekrutt-klassen, så det lover bra for 
rekrutteringen.  

Vi planlegger flere parallelle kurs som skal gå på mandager etter 
påske. Det er satt opp 2 valpekurs, nybegynnerkurs 
(hverdagslydighet), temakurs «passering og gå pent i bånd», 
nybegynner rallylydighet og bronsemerke-kurs (lydighet). Vi 
håper dette vil gjøre det lettere for nye i klubben å bli kjent, og 
terskelen lavere for å fortsette med trening etter endt kurs. I 
tillegg settes det opp et kurs i konkurranselydighet som skal gå 
på onsdager.  

Årsmøtet sluttet seg til å legge ned Sørlandsappellen etter endt 
sesong. Da påmeldingsfrist for Vennesla gikk ut nå, var det ingen 
påmeldte. Det gjennomføres derfor ikke de planlagte to 
gjenværende stevnene for sesongen, og SA-utvalget har lagt ned 
Sørlandsappellen. 
 
L/RL hadde Komitémøte i går 26.03.23  
25.08 planlegges det Lydighetsstevne – det blir et kveldstevne 
 

Info fra Brukskomiteen. 
 
Bruks hadde stevne i helgen, det gikk bra.  
 

Info fra Agilitykomiteen. 
 
Det ble arrangert pizzakveld for alle som trener agility i mars-. 
Det var bra oppmøte og hyggelig med sosialt. 
 
Tirsdagskursene ble fulle med en gang og er populære. 
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NMlag har kvalifisert med 3 små lag, 1 mellomlag og et 1 large 
lag. 
 
Det er oppdatert litt på hjemmesiden om bruk av agilityutstyr. 
Det ønskes at alle medlemmene skal gjøre seg kjent med den før 
utesesongen. 

 
 
 

9/2023 
 

Sak: 
Eventuelt 
 
Elin Gjeruldsen blir ny leder i lydighetskomiteen. 
Vedtak: Godkjent 
 
Dato for nytt møte: mandag 8/5 kl 20.30 
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